
  
  
 

 

 

 

 

 

Aars Skole 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Fraværende:  Karina, Pernille, Spy, Josefine, Morten 
Dato: 12. december 
Sted: Konferencelokalet, G-92   
Tid: kl. 17.00-19.00.  
Efterfølgende er der spisning.    

Formand: Heine Pedersen 

Møde: 119 

Nr. 

1.  

Ændringer til referat Godkendt 

  2. 

 

Orientering fra 15 min:                                                   

A. Formanden:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B. Medarbejdere: 

 

 

 

 

 

 

C.   Ledelsen:  

 

 

a. Mail ift. trafiksikkerhed. Det fremsendte er godkendt af politiet. 

    Ensretning af kirkeplads med skiltning 

    Gennemført fortov på kirkegade  

    Afsætningslommen bliver forlænget, og skiltet flyttes 

    Afsætningslommen gøres dybere ved at fjerne fortov 

    Ændring af afmærkning af cykelstien 

    Info-skilt ændres til påbud 

    Cykelskiltning ændres 

    Tavler ændres på p-plads og vejen 

    Ensretning gøres mere markant  

    Der arbejdes forsat på hvad der kan gøres ved krydsning ved     

Peders bageri og ved  elforsyningen 

 

b. Skolefodbold – vi tabte desværre – men det var et fedt 

    arrangement 

    Juleklip, julekoncert, terminsprøver, oso-opgave, bedstforældre-   

    dag, juleafslutning i kirken 

    Masser af jul 

    Vandskade i SFO 

  

c. Ansættelsessamtaler: frist d. 3. januar – samtaler d. 8. januar 

    Morten, Josefine, Heine, Jette kan den dag 

    Der er søgt penge hjem til et projekt i SFO og PLC 

    SFO har afsluttet ”leg for dig” – det har flyttet rigtig meget for 

både børn og personale, viser evalueringen 

    Vi har lagt billet ind på at deltage i ”playfull learning”, hvis det 

bliver en mulighed.  

 

    Der har været afholdt møde med Dafolo for at følge op på det,  

    som er sat i gang allerede med vejlederne 

    Forældremøde om HB-børn med god tilslutning 

    Fælles kick off for lærerne med skema til screening 

    Der sættes gang i et hold i foråret (7-8 elever fra 4. – 6. klasse) 

    Det er et punkt på pædagogisk weekend    

 

3. 

 

Elevrådet 10 min Fraværende i dag 

De har deltaget i læreringssamtale med forvaltningen 

 

  4. 

 

Læringssamtale 

- Gennemgang af 

samtalen/referat. 

 

 

Skoleudviklingssamtale ligger på hjemmesiden tilgængelig for alle 

Generelt fra samtalen: 

- fokus på HB-børn og undervisningsdifferentiering 

- Udvikling af PLC (teknologi og eks. lego) 

  (Ansøgning til Sparekassen Danmark) 

-Byggeri og renovering; klasselokaler og faglokaler 

- 2026-indsatserne 



- Samarbejdet på tværs af skolen, når der er søskende i forskellige 

afdeling. 

- omfanget af medarbejdere på efteruddannelse. Der er stort ønske 

om efteruddannelse 

- Mangfoldig folkeskole og mellemformer 

- Overgange – det kunne give mening med en lærer som 2-lærer i 0. 

klasse, så læreren kender eleverne 

- KIDS evaluering er udskudt grundet sygdom hos konsulenten, men 

det kommer snart 

- Elevrådet gjorde det godt til mødet. Skolechefen bemærker at man i 

forbindelse med skolestruktur burde have haft de unges stemme med. 

At de også oplever trivsel og kontakter på tværs i hverdagen på en 

skole af vores størrelse.  

- Utilfredshed med at de ikke har fået lov til at komme på kursus i 

arbejdsmiljø for elever 

- Prøver i læsning matematik er der fremgang (drengene klarer sig 

bedre og har rykket sig markant). De indsatser vi har gjort, kommer 

godt tilbage nu:  

- Vi præsterer bedre end det socioøkonomiske index 

- Aars Skole er top 100 skole  

- Anerkendelse for de nationale overgangstests 

 

Fremadrettet: Færre PPV-er 

AM-kursus med elevrådet 

Mulig renovering af lokaler drøftes. 

 

Fagligt og trivselsmæssigt klarer vi os rigtigt godt 

 

5. Hjemmeside 

- Forslag til forbedringer 

 

 

Opfordring til forældrene i skolebestyrelsen om at kigge på 

hjemmesiden 

Mangler der noget, er der noget, som I undrer jeg over osv. 

HQV har modtaget nogle rettelser på mødet. 

Opdatering af billeder 

 

6.  Skoleindskrivning 

- Skoleindskrivningsmøde 

- Proces  

 

 

15. november var er informationsmøde – fint fremmøde 

Legepatruljen er med og har børnene. Det giver et virkelig godt 

indtryk af hvordan store passer på små i skolen.  

Rundvisning i mindre grupper, hvor vi når rundt om det, som 

forældrene gerne vil høre 

Vi oplever, at forældre besøger begge skoler i byen. 

 

Antal af elever (der er ændring ift. klassestørrelser, skoleudsættelser) 

Derfor er det lidt uoverskueligt i år 

 

Afsluttes d. 14. januar 

Visitationer herefter 

 

7. SFO 

- Sende kultur 

 

 

Drøm at lave bedre aktiviteter for børnene 

De vil gerne gøre det uden at skulle afbrydes af ”kontorarbejde”; eks. 

hvilke børn skal sendes hjem og hvornår (pt. er det ca. hver kvarter + 

telefonopkald fra forældre ift. at sende) 

Flere nye medarbejder, som påpeger, at der på samme steder ikke 

sendes børn i så høj grad; forældrene henter eller der sendes færre 

gange 



 

Skolebestyrelsen bakker op om personalets ønske om at minimere 

kontoropgaver og øge aktiviteter med børn. Derfor bliver det sådan 

fra 1. maj, når de nye mini-børn starter at:  

 

Mellem 13.30 og 16 kan der ikke sendes børn; forældrene skal hente 

Vi sender stadig gerne til kor, sport eller lign. 

Når man går i 3. klasse må børnene gerne gå selv, hvis det er en 

aftale 

 

Det startes pr. 1. maj – men der varmest op til det løbende indtil dette 

træder i kraft 

8. Princip 

- Organisering af dagligdagen 

(Skolens virksomhed) 

 

 

Ønske fra MED, så vi sikrer, at vi har det overordnede princip. 

Når man kommer udefra og gerne vil vide noget om Aars Skole, så 

er dette en rammebeskrivelse 

 

Gennemgået og tilrettet kosmetisk 

 

9. Punkter til kommende møder 

-  

Budget 2024 

Princip for åbent hus  

10. Evt. Flytning af bestyrelsesmøde: 29. januar – 17.00 

 

 

Lukket punkt    

 

 

 


